
Art. 51 vragen over de stopzetting onderhoud monumentale/waardevolle bomen in het Dr. C.W.H. 

van Raaltepark 

De Vereniging van Eigenaren van het Dr. C.W.H. van Raaltepark heeft op 27 maart 2014 schriftelijk te 

horen gekregen dat ondanks de mondelinge afspraak met de gemeente en de bomenwacht er geen 

ondersteuning meer gegeven zal worden aan het onderhoud en behoud van de waardevolle en 

monumentale bomen in het park. Dit ondanks de afspraak dat het project ter bescherming van die 

bomen zou lopen tot 2015. Genoemde Vereniging van Eigenaren heeft daar op 8 april 2014 een brief 

over geschreven aan het College van B & W, waarin zij haar teleurstelling en verontrusting uitspreekt, 

omdat gebrek aan onderhoud aan deze bomen niet alleen kan leiden tot het vervoegd afsterven van 

deze monumentale bomen maar ook tot gevaarlijke situaties kan leiden bij stormen en/of andere 

calamiteiten. De Vereniging van Eigenaren geeft ons inziens terecht aan dat er in deze buurt al niet 

veel groen is. Ook in 2013 schijnt er al geen onderhoud aan de betreffende bomen meer te zijn 

gepleegd zonder dat daar enige communicatie over is geweest. Voor zover wij weten is de brief van 

de Vereniging tot op heden nog niet beantwoord. 

De fractie van GroenLinks was destijds blij dat ondanks een moeizaam begin er een Community 

Planning tot stand is gekomen voor de schildersbuurt en dat daar tot dusver een goede uitvoering 

aan was gegeven. Met het stopzetten van het onderhoud aan de waardevolle en monumentale 

bomen lijkt daar nu weer een barst in te komen. 

De fractie van GroenLinks heeft de volgende vragen aan B&W: 

1. Wat is de reden dat de gemeente eenzijdig het project betreffende het onderhoud aan de

waardevolle en monumentale bomen heeft stopgezet, terwijl de afspraak was dat het

project zou lopen tot 2015?

2. In 2013 was ook al geen onderhoud meer gepleegd aan deze bomen. Hoe beziet de

gemeente in dat verband haar afspraken en communicatie met de VVE daarover?

3. Is het plotseling stopzetten van het onderhoud aan deze bomen en het gevaar daarmee

voor calamiteiten  in overeenstemming met het adagium van de gemeente “Schoon, heel en

veilig”?

4. Hoe denkt het College met het stopzetten van onderhoud aan deze waardevolle en

monumentale bomen het aantal waardevolle bomen in stand te kunnen houden?

5. Hoe denkt het College alsnog tot overeenstemming te kunnen komen met de VVE tot

ondersteuning aan het onderhoud van deze bomen?

6. Wanneer denkt het College de brief van de VVE te gaan beantwoorden?

Namens de fractie van GroenLinks, 

Romkje Mathkor 
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Stopzetting onderhoud monumentale/waardevolle bomen in het Dr. C.W.H. van 
Raaltenpark 

Geachte leden van de gemeenteraad, 

Door R. Mathkor zijn mede namens de fractie(s) van GroenLinks vragen gesteld op grond van artikel 
51 van het Regelement van Orde voor de gemeenteraad van Zaanstad, betreffende stopzetting 
onderhoud monumentale/waardevolle bomen in het Dr. C.W.H. van Raaltenpark. 

De gestelde vragen beantwoorden wij als volgt: 

Vraag 1: Wat is de reden dat de gemeente eenzijdig het project betreffende het onderhoud aan de 
waardevolle en monumentale bomen heeft stopgezet, terwijI de afspraak was dat het project zou 
lopen tot 2015? 
Wij zijn niet bekend met een project op het terrein van het Dr. C.W.H. van Raaltenpark of dat er 
specifieke afspraken zijn gemaakt met de Vereniging van Eigenaren over het beheer en onderhoud 
van monumentale bomen. 
Wel kennen we de afspraken die in het kader van het Bomenbeleidsplan zijn gemaakt met alle 
eigenaren van monumentale bomen in Zaanstad over de ondersteuning van de gemeenten bij het 
onderhoud van monumentale bomen op particuliere terreinen. Ten aanzien van de monumentale 
bomen in het Van Raaltepark is er eind 2009 een inspectie door de bomenwacht uitgevoerd. Hieruit 
bleek dat aan een aantal bomen onderhoud gepleegd moest worden in 2010 en aan de overige 
bomen, gefaseerd in 2013 en 2015. Al deze werkzaamheden zijn in één keer in 2010 uitgevoerd. 
De ondersteuning ten aanzien van het onderhoud van de particuliere monumentale bomen is nu 
stopgezet naar aanleiding van de bezuinigingsopgave die verwerkt is in de Programmabegroting 
2014-2017. 

Vraag 2: In 2013 was ook al geen onderhoud meer gepleegd aan deze bomen. Hoe beziet de 
gemeente in dat verband haar afspraken en communicatie met de VVE daarover? 
Dit is correct, alle werkzaamheden die volgens het werkschema in de periode 201 0-201 5 moesten 
worden uitgevoerd zijn in 2010 uitgevoerd. 
De gemeente was voornemens om begin 2014 opnieuw een inspectie uit te voeren. Door gewijzigd 
beleid zoals aangeven in de Programmabegroting 2014-2017 is dit voornemen te komen vervallen. 



H. Faber, burgemeester 
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bomen in het Dr. C.W.H. van Raaltenpark 

gemeente Zaanstad 

Vraag 3: Is het plotseling stopzetten van het onderhoud aan deze bomen en het gevaar daarmee 
voor calamiteiten in overeenstemming met het adagium van de gemeente "Schoon, heel en veilig"? 
Het Dr. C.W.H. van Raaltenpark is particulier terrein. Dit is duidelijk met bebording aangegeven: 
'Verboden voor onbevoegden'. De eigenaren hebben hier zelf een verantwoordelijkheid. Ook in de 
voorgaande periode lag de verantwoordelijkheid bij de eigenaar van de bomen, er was alleen sprake 
van ondersteuning van de eigenaren van monumentale bomen bij het onderhoud. 

Vraag 4: Hoe denkt het College met het stopzetten van onderhoud aan deze waardevolle en 
monumentale bomen het aantal waardevolle bomen in stand te kunnen houden? 
Monumentale bomen zijn door de gemeente gernventariseerd en de eigenaren zijn in kennis gesteld 
dat op hun terrein door de gemeente monumentale bomen zijn aangetroffen. Voor het kappen van 
deze bomen geldt een kapvergunningsplicht, waarmee deze waardevolle bomen een beschermde 
status hebben. 

Vraag 5: Hoe denkt het College alsnog tot overeenstemming te kunnen komen met de VVE tot 
ondersteuning aan het onderhoud van deze bomen? 
Er is contact geweest met de Vereniging van Eigenaren waarbij is toegelicht op welke wijze het 
schema en de werkzaamheden gelezen moet worden. Er is voorgesteld om op locatie het uitgevoerde 
onderhoud volgens het werkschema te inspecteren, waarbij we gezamenlijk controleren of de 
werkzaamheden zoals omschreven hebben plaatsgevonden. 

Vraag 6: Wanneer denkt het College de brief van de VVE te gaan beantwoorden? 
Wij zijn in gesprek met de Vereniging van Eigenaren om te komen tot een goede afronding. Met een 
afvaardiging van de bewoners en met de bomenwacht heeft een inspectieronde plaatsgevonden. Op 
basis van de conclusies van deze inspectie zal een definitieve beantwoording plaatsvinden. 

In het vertrouwen u voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

burgemeester en wethouders van Zaanstad, 


